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Als Bewonersraad van Groenhoven staan wij in beginsel positief tegenover het voornemen om 

Groenhoven de status van gemeentelijk monument toe te kennen. Voor ons is daarbij wel van belang 

dat niet alleen de gebouwen maar juist het ensemble van de twee complexen tezamen met het park, 

de loopbruggen en de garages beschermd wordt. Tegelijk is voor ons van belang dat erkend wordt 

dat het gebouw niet alleen een monumentale waarde heeft maar ook een gebruikersfunctie. 

Van oudsher zijn wij ons bewust van het bijzondere karakter van het complex waarin wij wonen. Het 

onderhouden van ons complex heeft ook altijd in teken gestaan van het koesteren van de 

oorspronkelijke bedoelingen van de ontwerper Joop van Stigt. Het is onder meer om die reden dat 

wij speciale eisen stellen aan het vervangen van kozijnen, een aanpassing die niet alleen het 

woongenot binnen het appartement vergroot, maar ook het aangezicht verandert. Daarbij zijn de 

grote lijnen van belang, maar óók de details. De beroemde architect Ludwig Mies van der Rohe, 

bekend van zijn gezegde 'Less Is More', had nog een ander gezegde: 'God Is In The Details'. En dat is 

maar al te zeer waar. Details bepalen sterk het totale aanzicht. De titel monument is niet alleen een 

erkenning van het bijzondere karakter van ons monument maar ook een waardering voor onze 

inspanningen om het zo te houden als het was, verricht in de bijna 45 jaar dat we bestaan. Tegelijk 

brengt het ook verantwoordelijkheden met zich mee. Als VVE verplichten wij ons ertoe om niet 

alleen nu maar ook in de toekomst aandacht te blijven geven aan de speciale kenmerken van het 

gebouw en deze te blijven beschermen.  

Als bewonersraad hebben wij begrepen dat we hier niet alleen voor staan. Betrokken experts van de 

gemeente willen met ons meedenken en zijn beschikbaar voor overleg. Deze experts hebben 

aangegeven dat ze niet alleen koste wat kost het gebouw willen beschermen maar dat ze ook 

begrijpen dat wij als bewoners belangen hebben die af en toe veranderingen noodzakelijk maken. Dit 

is voor ons van groot belang. Wij willen immers niet dat het gevolg van deze status is dat het gebouw 

wél beschermd wordt maar wij als bewoners buiten spel komen te staan. Voor ons is tot slot van 

belang dat niet alleen de gebouwen maar juist het geheel van de twee complexen, in combinatie met 

het park, de loopbruggen en de garages beschermd wordt. Wij willen dus dat ook de loopbruggen en 

de garage onder de monumentenstatus gaan vallen.  


